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Samen biljarten geeft meer effect! KNBB Vereniging Carambole

 

Aan geadresseerde                                             Nieuwegein, 26 mei 2025 
 
 
Uitnodiging voorjaarsvergadering KVC 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Hierbij nodigen wij u uit voor de Algemene Ledenvergadering van de KNBB-Vereniging Carambole op  
 

Zaterdag 14 juni 2025, aanvang 13.00 uur in: 
 

Dorpshuis De Twee Marken 
 

Trompplein 5 
3951 CR  MAARN 
Tel: 0343-442706 

 
De agenda en bijbehorende stukken vindt u in deze vergaderbrochure.  
 
Indien een district niet vertegenwoordigd kan zijn, verzoeken wij u dit door te geven aan de secretaris: 
 
Janneke Horneman 
E secretaris@knbb-carambole.nl 
T 06-43688800 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens het bestuur van de KNBB Vereniging Carambole, 
 
Ad Ketels, voorzitter 
Janneke Horneman, secretaris 
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GELOOFSBRIEF VOOR DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN DE KNBB-VERENIGING 
CARAMBOLE OP ZATERDAG 14 JUNI 2025 

 
Afgevaardigde(n) van het district  _______________________________________________ 
 
Het bestuur van het hierboven vermelde district verklaart hiermee dat de districtsvergadering  
 
d.d.                                            ____________________________________________________ 
 
te:                                              ____________________________________________________ 
 
tot afgevaardigde(n) voor de sectieraad en de ALV van de KNBB Vereniging Carambole heeft ge- 
kozen: 
 
STEMGERECHTIGDE AFGEVAARDIGDE 
 
Mevrouw / de heer:                ____________________________________________________ 
 
Bondsnummer                         ____________________________________________________ 
 
Functie binnen het district:   ____________________________________________________ 
 
 
Mevrouw / de heer:                ____________________________________________________ 
 
Bondsnummer                         ____________________________________________________ 
 
Functie binnen het district:   ____________________________________________________ 
 
Namens het bestuur van het hierboven vermelde district: 
 
Plaats:     ______________________________          Datum:   ___________________________________ 
 
De voorzitter,  De secretaris 
 
 
 
(handtekening)  (handtekening) 
 
 
NB: deze geloofsbrief vóór de aanvang van de vergadering bij het aftekenen van de presentielijst  
volledig ingevuld afgeven. Niet afgeven van deze geloofsbrief heeft tot gevolg dat de  
afgevaardigde niet aan een stemming kan deelnemen. 
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AGENDA 
1. Opening 
 
2. Vaststellen agenda 
 
3.  Mededelingen 

a. Status VCP (Vertrouwens Contact Persoon) (bijlage).  
De bijlage is een korte presentatie van Erik Bijl. Ter vergadering wordt dit nader toegelicht.  
b. Afscheid Piet Verschure 
 

4.  Ingekomen stukken 
 
5.   Vaststelling notulen Algemene Ledenvergadering 23 november 2024 (bijlage) 

 
6.   Financiële verslaglegging 

6.1 Financieel verslag 2024 + toelichting. 
In verband met de late closingdatum (26 mei) zullen de financiële stukken daarna z.s.m. nagestuurd 
worden.  
6.2 Verslag FAC 
6.3 Decharge bestuur 
6.4 Samenstelling FAC:  
Patrick Kortwijk (district Oss) treedt af, Karel Swarts (district ’s-Hertogenbosch) blijft nog 1 jaar. Er 
dient een nieuw lid te worden benoemd. 
(Afgesproken is dat per toerbeurt een district verantwoordelijk zal zijn voor bezetting van de FAC. 
Wij roepen de districten op om zich hiervoor aan te melden. Indien geen meldingen binnenkomen, 
zullen wij in de vergadering een district aanwijzen.) 
 

7. Bestuursverkiezing (bijlage) 
Portefeuillehouder Breedtesport:   
Piet Verschure bekleedt sinds november 2013 deze functie en treedt nu definitief af. Het verheugt 
het bestuur dat de heer Martin van Beusichem zich heeft aangemeld als opvolger en zich 
verkiesbaar stelt. In de bijlage stelt hij zich verder aan u voor.  
Het bestuur stelt voor om hem in deze vergadering te benoemen voor de statutaire termijn van 3 
jaar.  
Vacature Topsport:  
Hiervoor roepen wij wederom kandidaten op. Degene die de Topsport behartigt, hoeft niet per se 
deel uit te maken van het bestuur. Wel moet hij/zij de belangen van de topspelers (klassieke 
spelsoorten, Artistiek en 5-Pins) behartigen en verantwoording aan het KVC bestuur afleggen.   
 
(Tegen)kandidaten kunnen tot uiterlijk 1 week voor de vergadering schriftelijk door drie leden 
worden voorgedragen, dit op grond van art. 9, lid 3 van de statuten.  
 

8. (Her)benoeming Continuïteitscommissie 
Huidige commissieleden: Ad Koolen, Bert Kregmeier, Wim Roseboom, Cock Ooms en Maria 
Blom. Deze leden zijn reeds 3x benoemd, dit mag maximaal 7x.  
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9. Agenda bondsraad  21 juni 2025 
 

10. Benoeming reserve bondsraadlid 
Piet van de Ree is aftredend bondsraadlid. Bert Kregmeier is de huidige reserve, en treedt nu aan. Er 
dient een nieuwe reserve bondsraadlid te worden benoemd. Aanmeldingen zijn welkom. 

 
10.   Goedkeuring reglementswijzigingen seizoen 2025/2026 

Volgens de afgesproken procedure zullen de reglementswijzigingen in de ALV bekrachtigd worden. 
Concepten zijn reeds uitgestuurd. 
 

11.   Rondvraag en sluiting 
De najaarsvergadering staat gepland op 22 november 2025. 
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NOTULEN – ALV (Algemene Ledenvergadering) 
 

van de najaarsvergadering van de KNBB-Vereniging Carambole/Sectieraad Carambole te Almere 
Datum: 23 november 2024 

  
Aanwezig: 
Bestuursleden KVC: Ad Ketels (voorzitter) Benny Beek (penningmeester), Piet Verschure (vice-voorzitter 
en Wedstrijdzaken Breedtesport), Janneke Horneman (secretaris). 
 
Afgevaardigden van aanwezige districten, gewestelijke wedstrijdleiders, bondsraadleden, 
ereleden/leden van verdienste, Willem La Rivière (bondsbureau) 
 
Afmeldingen:  
Districten:  Den Haag, Vlietlanden, Twente, Oss, Veluwezoom 
Zonder afmelding: ’s-Hertogenbosch, Delta-Zuidwest 
Persoonlijke afmeldingen: Gerrit Dubbeldam, Jaap Labrujere, Evert Hulleman, Gijs van Rijn, Henk Vos, 
Hans de Ridder 
 
1. Presentatie/workshop Integriteit in de Sport  
Erik Bijl en Lisette Gastel geven in de presentatie meer informatie over een veilig sportklimaat en wijzen 
erop dat het verstandig is om (per vereniging of per district) een vertrouwenscontactpersoon aan te 
stellen. Deze kan in voorkomende gevallen bijv. de weg wijzen naar de juiste gesprekspartners.  Alle 
informatie wordt meegestuurd met deze notulen.  
 
2. Lunch: om 12.15 uur wordt een lunchpauze gehouden.  
 
3. Opening: om 12.55 uur opent Ad Ketels de ledenvergadering en vraagt als eerste een moment stilte 
voor de ons ontvallen leden.  
 
4. Vaststellen agenda : er is buiten de gestelde termijn nog een brief van West Friesland 
binnengekomen. Bovendien betreft het onderwerp een wijziging in de WRPK. Dit zal in de WCB 
behandeld worden.  
 
5. Mededelingen: de afwezigen worden opgenoemd. Vervolgens wordt Piet Verhaar in het zonnetje 
gezet. Voor zijn jarenlange inzet op allerlei gebied voor de KNBB wordt hij benoemd tot Lid van 
Verdienste. Ad Ketels overhandigt hem de speld en een bos bloemen. Piet neemt de bescheiden onder 
groot applaus in ontvangst.  
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6.  Ingekomen stukken:  
a. Verzoek Berkel & Slinge aanpassing WRPK. Dit district stelt voor om in de intervalklassen 2 
percentages te laten meetellen voor de ranking: carambole percentage en moyenne percentage. De 
WCB heeft geadviseerd om dat niet te doen, maar Berkel en Slinge dient dit nu opnieuw in en wil graag 
de mening van de andere districten hierover horen. Er volgt een levendige discussie.  
Ad van Mol (Kempenland) zegt dat we vorig jaar tijdens de ALV de te volgen procedure hebben 
afgesproken in het geval van wijzigingsvoorstellen voor de reglementen.  Wijzigingsvoorstellen worden 
gemeld bij de WCB. De WCB bespreekt dat en de uitwerking gaat naar de gewestelijke wedstrijdleiders. 
De gewestelijke wedstrijdleiders communiceren dit met de districten en eventuele opmerkingen worden 
via de omgekeerde weg teruggekoppeld naar de WCB. Het is niet de bedoeling dat in de ALV 
reglementswijzigingsvoorstellen worden ingediend. 
Thea de Weerd (West Friesland) voegt toe dat wij een aantal jaren terug in de ALV deze besluiten 
hebben genomen, en dat er hiermee voorlopig rust zou komen in de reglementen. Het kan niet de 
bedoeling zijn dat we nu alweer van onze afspraken gaan afwijken. De vergadering valt de sprekers bij en 
hiermee is dit punt afgehandeld.  
b. Reactie West-Brabant op brief Berkel & Slinge: zij zijn het niet eens met het voorstel van Berkel en 
Slinge. Bert Kregmeier (Noord Oost Overijssel) stelt nog voor om het moyennepercentage te 
vermenigvuldigen met het carambolepercentage, daar komt dan 1 percentage uit. De WCB zal opnieuw 
bekijken of hier iets beters uitkomt.  
Het spelen van 6 voorwedstrijden in plaats van 4 zou ook beter zijn. Maar dat is  niet overal haalbaar in 
de kalenders. Dat heeft ook te maken met de teamcompetities, die soms teveel wedstrijden spelen. 
Volgens Rotterdam is de kalender krapper gemaakt, zij verzoeken om dit weer ruimer te maken. De WCB 
zal dit ook oppakken. 
 
7. Vaststelling notulen vergadering d.d. 2 juni 2024   
De notulen worden onveranderd vastgesteld, onder dank aan de notulist.  
  
8. Bestuursverslag (incl. arbitrage en wedstrijdzaken) : geen op- of aanmerkingen.  
Piet Verschure voegt toe dat er momenteel 22 jeugdspelers meespelen in de 1e GP Jeugd op Urk.  
 
9. Financiën 
a. Begroting 2025  
Er wordt een vraag gesteld over de inkomsten uit contributie. Het weergegeven bedrag is niet het totale 
jaarbedrag, omdat dit administratief per maand ingeboekt wordt. Einde jaar wordt dit bedrag dan ca. 
465.000 euro.  
Voor 2025 is penningmeester Benny Beek uitgegaan van een daling van het ledenaantal van 5%.  
Bert Kregmeier: waarom zijn de kosten niet voor 75% geboekt? De laatste 3 maanden zijn financieel vaak 
de beste maanden.  
Het weergegeven bedrag voor resultaat is -21.000 euro. In werkelijkheid is dit op dit moment 23.000 
euro, dus positief.   
Piet Verhaar (Dordrecht) vraagt of we bij Biljartpoint blijven. We hebben inmiddels al een optie voor 
2025-2026 inclusief prijsafspraak.  
Anton Zwier (gewest NON): wat zijn nu de kosten voor PK livescore? In seizoen 2023-2024 bedragen de 
kosten 440 euro. Als het aantal inschrijvingen in nationale poules toeneemt, dan nemen de kosten ook 
toe.  
Onder applaus wordt de begroting goedgekeurd. 
b. Toelichting begroting 2025 : hierover zijn geen vragen.  
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10. Bestuur 
Zoals al in de gewestelijke overlegronden is besproken, zal Piet Verschure na de landsfinale 2025 
aftreden. Het bestuur is in gesprek met een kandidaat opvolger.  
Minimaal 6 maanden later zal Janneke Horneman aftreden. Voor haar zoeken wij nog opvolging en 
roepen alle besturen op om hierin mee te denken over geschikte kandidaten.  
 
11.  Landsfinale 2025  
Deze kan in 2025 niet centraal worden gehouden wegens het niet beschikbaar zijn van Merwestein en de 
Veluwehal. Nu is het de vraag of we finales met 4 of 8 teams gaan houden. 
Naaldwijk, Oegstgeest, Sittard en Almere waren afgelopen jaar de locaties. Gesteld wordt dat deze 
locaties nu enige ervaring hebben, en wellicht ook voor volgend jaar kunnen worden aangewezen.  
1 juni 2025 wordt de harde deadline voor het aanleveren van gegevens.  
Vervolgens wordt via stembriefjes gestemd over het aantal deelnemende teams, 4 of 8. Bij 4 teams zal er 
nog een gewestelijke tussenronde gespeeld moeten worden. Willem La Rivière en Benny Beek vormen 
het stembureau en melden nadien de uitslag: 3 stemmen voor 4 teams, 23 stemmen voor 8 teams.  
Mochten er meer locaties zijn die over 8 of meer tafels beschikken, dan mogen zij zich ook aanmelden 
voor de organisatie. Thea de Weerd wil Horna graag aanmelden.  
  
12. Agenda Bondsraadvergadering 
Benny Beek leest de agenda voor, er staan geen bijzondere punten op. De vergadering vindt plaats op 14 
december in het bondsbureau.  
 
13. Algemene Ledenvergaderingen 2025: besloten wordt om deze te houden op 14 juni en 22 november. 
 
14. Rondvraag  
Anton Zwier : heeft allerlei fouten op de website gemeld bij het bondsbureau. Piet Verschure heeft 
hierop al gedeeltelijk actie genomen, maar er blijkt nog niets aangepast te zijn. Gevraagd wordt of 
Willem La Rivière dit wil meenemen; hij gaat dat doen.  
 
Ad Koolen (West Brabant) : eerder werden nationale voorwedstrijden gespeeld in een bepaalde periode, 
nu moet het verplicht in een weekend gespeeld worden. Dit is niet juist, het genoemde weekend mag 
gelezen worden als uiterste speeldatum. In overleg met de betrokkenen mag er altijd vóór die datum 
gespeeld worden.  
 
Ton Stijnman (Betuwe-Veenendaal) : kunnen de data dan al in juni/juli bekendgemaakt worden? Dit is 
ook de bedoeling voor de toekomst, uiterste speeldatums moeten vroegtijdig bekend zijn.  
Johan van den Hof (Nijmegen): het district krijgt steeds meer vragen waarom PK en competitie moyenne 
niet hetzelfde is. In de praktijk blijkt hier altijd verschil in te zitten. Deze discussie is al vaker gevoerd, 
men wil dit niet koppelen. De WCB zal dit nogmaals onder de loep nemen.  
 
Co Insing (West Friesland):  
- Volgens de huidige methodiek is het PK eindmoyenne van een seizoen het gemiddelde van de 
algemeen moyennes van de onderdelen (voorwedstrijd, districtsfinale, gewestelijke finale en nationale 
finale). Het voorstel van West Friesland is om in dit gemiddelde ook het aanvangsmoyenne van het 
seizoen mee te nemen, omdat spelers anders teveel jojo-en tussen klassen (degraderen en promoveren 
om de haverklap).   
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Dominique van Andel (Amsterdam/Reglementencommissie) geeft aan dat het aanvangsmoyenne het PK 
eindmoyenne van het vorige seizoen is. Derhalve is het onlogisch om dat weer mee te nemen in het 
eindmoyenne van het nieuwe seizoen.  
Als iemand (op verzoek) in een hogere klasse wil inschrijven, mag de wedstrijdleider dat toestaan.  
 
Thea de Weerd:  
- Gevraagd wordt of er voor de jeugd iets als een app (bijv. op TikTok) bestaat. Daarmee zou je ze meer 
kunnen binden, het is een fenomeen van deze tijd. Nee, dit is er helaas (nog) niet. 
- PK Livescore: data driebanden-groot extra klasse moeten er met spoed in gezet worden.  
 
Martin van der Ven (Rotterdam:   
- Speeldata liggen te dicht op elkaar, binnen een paar maanden moet alles gespeeld worden en dat is 
niet te doen in hun kalender en ook niet met het oog op arbiters. Zij zijn van mening dat dit vorig jaar 
niet zo is geweest. Piet Verschure zal hiernaar kijken.  
- Kunnen de districten op de hoogte gesteld worden van welke voorwedstrijden ze krijgen? Omdat de 
inschrijfdatum tot een paar weken voor de start is opgeschoven, is dit mede ontstaan. 
Thea de Weerd zegt dat zij als wedstrijdleider vaak wel weet wie er voor welke klasse heeft 
ingeschreven, en houdt daar op die manier dan rekening mee.  Punt wordt meegenomen door bestuur. 
 
Ton Stijnman: onderschrijft dat de website verre van up-to-date is. Pagina’s die niet meer van toepassing 
zijn, moeten weggehaald worden. Onder Prestatiesport zie je alleen nog oude gegevens. 
 
Cock Ooms (Venlo): de kalender van biljart Artistiek kalender staat niet op de site. Dit gaat nu via 
Livescore. We zullen navragen of er uitnodigingen uitgaan.  
Er is een promotiefilmpje over Artistiek gemaakt, dit zal in de volgende Nieuwsbrief worden vermeld.  
 
Janneke Horneman: Ron Schellingerhout (district Noord West Nederland) woont voor de laatste keer de 
ALV bij als districtsvoorzitter. We nemen met een applausje afscheid van hem.  
Verder geeft zij aan dat het van belang is dat er een protocol wordt gevolgd door degene die een 
prijsuitreiking doet bij een NK. Dit blijkt nog wel eens fout te gaan. Dit protocol zal worden opgesteld en 
aan de districten worden verstrekt.  
 
15. Sluiting: om 15.00 uur sluit Ad Ketels de vergadering en wenst iedereen wel thuis.  
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Bijlage punt 7. Bestuursverkiezing 

 

Even voorstellen: Martin van Beusichem 

 

  

Mijn naam is Martin van Beusichem en ik ben geboren op 5 april 
1968 in Ommeren, een klein dorpje in de Betuwe. 

Na mijn Hotelvakschool Wageningen periode heb ik van 1988 tot 
1996 als bedrijfsleider gewerkt in een groot restaurant in Tiel. 

In 1997 heb ik Café restaurant zalencentrum Harwig in Den Ham 
gekocht en samen met mijn vrouw door de jaren heen 
uitgebouwd tot een groot goed geoutilleerd Horecabedrijf. 

 

In 2015 zijn wij onze biljartvereniging begonnen met een onderlinge competitie in het café, wat al snel 
uitgroeide tot een volwaardige vereniging met nu 14 teams in de KNBB biljartbond. Zoals de vlag er nu 
bij hangt, wordt dat volgend seizoen uitgebreid naar 24 teams. 

Ons biljartcentrum heeft 4 kleine tafels en twee matchtafels. Het is voor mij en mijn vrouw als hobby 
begonnen maar het begint nu serieuze vormen aan te nemen. 
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